
Podpisy overovateľov:  

Zápisnica OZ – 27.12.2022 
zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva konaného dňa 27.12.2022 o 10:00 hod. 

Prítomní:  

Poslanci, starostka: p. Alžbeta Tuková, p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Michal Držík, p. 

Mgr. Daniela Kontinová, p. Janka Masárová, p. Miroslav Stančík, p. Rudolf Škriečka  

 

Zapisovateľ: p. Ing. Nina Masárová 

 

Program OZ 

1. Otvorenie 
2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 
3. Schválenie programu obecného zastupiteľstva 
4. Navýšenie rezervného fondu, navrhnuté audítorom po spracovaní auditu za rok 2021. 
5. Rôzne 

 

K bodu č. 1 

Starostka obce privítala všetkých prítomných a otvorila zasadnutie OZ, ktoré bolo zvolané na základe 
zistení audítorky, ktorá vytvorila audítorskú správu. 

K bodu č. 2 

Starostka obce určila za zapisovateľku p. Ing. Ninu Masárovú a za overovateľov zápisnice navrhla p. 
Janku Masárovú a p. Miroslava Stančíka. Za toto uznesenie dala poslancom hlasovať.  
 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 7 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 7 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Michal Držík, p. Mgr. Daniela Kontinová, p. 
Janka Masárová, p. Miroslav Stančík, p. Rudolf Škriečka 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
Starostka obce skonštatovala, že sú prítomní všetci poslanci a že sa zo zasadnutia vyhotovuje 
zvukový záznam.  

K bodu č. 3 

Starostka obce ďalej pokračovala schválením bodov rokovania podľa pozvánky. Opýtala sa, či má 
k tomu niekto nejaké pripomienky alebo doplnky a dala za body rokovania podľa pozvánky hlasovať.  
 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 7 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 7 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Michal Držík, p. Mgr. Daniela Kontinová, p. 
Janka Masárová, p. Miroslav Stančík, p. Rudolf Škriečka 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 

K bodu č. 4 

Starostka obce povedala, že hlavným bodom rokovania je navýšenie rezervného fondu, ktoré je 
navrhnuté audítorkou po spracovaní auditu za rok 2021. Oslovila p. Mgr. Danielu Kontinovú alebo p. 
Ing. Alenu Hrušovú, či by k tomu niečo nepovedali. Povedala, že poslancom ekonómka obce posielala 
k tomu podklady. 
P. Ing. Alena Hrušová povedala, že poslancom posielala vyjadrenie od p. audítorky.  
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P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že ona by sa chcela opýtať, že vyjadrenie od p. audítorky, okrem 
prvej vety v súhrnnej správe na strane 31 a 32, je uvedené nasledovne, je toto vlastne celé to isté, 
ktoré je vložené v záverečnom účte obce za rok 2021, je to vlastne aj vo výročnej správe za rok 2021, 
ale z toho je jej vlastne stále nie je zrejmé, ako presne presunú 10 tisíc a odkiaľ ich teda zoberú.  
P. Ing. Mgr. Renáta Saková odpovedala, že z bežného účtu.  
P. Mgr. Daniela Kontinová sa opýtala, či teraz, na konci roka, zoberú 10 000€ z bežného účtu, ktoré 
presunú do rezervného fondu.  
P. Ing. Mgr. Renáta Saková povedala, že tak jej to vychádza.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že jej nie. 
Starostka obce povedala, že nie.  
P. Ing. Alena Hrušová povedala, že podľa dnešného výkazu sme skončili s prebytkom  272 005,52€ 
a odtiaľ, keď sa vylúčia všetky veci, tak nám ostanú všetky naše prostriedky na bankových účtoch 
a o tom sa rozprávajú.  
P. Mgr. Daniela Kontinová sa opýtala, že z tých bankových účtov, konkrétne odkiaľ zoberieme koľko. 
Povedala, že si myslela, že ten podklad dostanú dnes, že z dotačného účtu zoberú napr. toľko peňazí, 
z finančnej zábezpeky zase napr. toľko peňazí, a pod., aby nám zostala suma 10 000€. Povedala, že 
nemôžu zobrať z bežného účtu 10 000€.  
P. Ing. Alena Hrušová povedala, že ešte raz zopakuje, že to, čo je tam napísané, že zostatok všetkých 
„dva dva jednotiek“, ako povedala p. audítorka, že nevie, ktorý z poslancov volal p. audítorke... 
P. Mgr. Daniela Kontinová p. Ing. Alenu Hrušovú prerušila a povedala, že s p. audítorkou volal p. Ing. 
Holota. 
P. Ing. Alena Hrušová povedala, že v tomto prípade tu mal p. Holota byť a povedať presne to, čo mu 
p. audítorka povedala.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že p. audítorka presne povedala, že nie je podmienkou sa dnes 
schádzať a že to kľudne môžu vyriešiť na začiatku roka 2023. 
P. Ing. Alena Hrušová povedala, že tu mal p. Holota byť, aby to povedal, že jej také nič p. audítorka do 
telefónu nepovedala. 
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že p. audítorka povedala to, že ekonómka obce dostala tú 
správu, ktorá obsahuje strany 31 a 32 a vraj, keď ona, ako ekonómka vypočíta, čo je treba, tak zistí, 
z akého účtu majú odviesť tie peniaze.  
P. Ing. Alena Hrušová povedala, že nie.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že sa p. Holota obrátil na p. audítorku s tým, že poslanci 
nevedia, čo majú odsúhlasiť a odkiaľ tie peniaze majú zobrať. Prečítala zo správy, že ekonómka 
urobila chybu vo výkaze „fin. 1.12“, čo ona ako ekonómka posielala na ministerstvo a v ktorom sa jej 
našla chyba. Povedala, že vo výročnej správe dňa 2. marca, ktorá je zverejnená na stránke obce, už 
uviedla tú vetu s prebytkom. Povedala, že nerozumie tomu, prečo to riešia 27. 12. Povedala, že tým 
pádom záverečný účet sa schvaľoval v júni a oni mali výročnú správu k tomu dňu vypracovanú. 
Povedala, že pri schvaľovaní ZÚ mali byť oboznámení s tým, že vo výročnej správe ten rozdiel už je 
a mali tú sumu už vedieť.  
P. Ing. Alena Hrušová povedala, že 28.11 boli o tom uzrozumení a v správe od finančnej 
predsedníčky, v jej zápisnici, nebolo nič uvedené o tom, čo im ona teraz povedala, že majú navyšovať 
rezervný fond. Povedala, že ani od jedného poslanca to nebolo riešené a prišlo zastupiteľstvo, prišlo 
riešenie, kde sa pýtala p. predsedníčky, prečo to nebolo v zápisnici a že to ideme schvaľovať, a že sa 
zrazu všetci tvárili, ako keby im to povedala prvýkrát.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že sa jej opýtala, či nebudú riešiť aj rezervný fond.  
P. Ing. Alena Hrušová sa opýtala, prečo to nebolo v zápisnici a prečo tieto otázky neriešili už o 28.11 
a riešia to teraz, 27.12. Opýtala sa, prečo si neplnia svoje povinnosti, pretože jej oznamovacia 
povinnosť bola 28.11 a ani jeden podnet od žiadneho poslanca nebol a začali to riešiť až vtedy, keď to 
ona oznámi na zastupiteľstve, že to ideme vyriešiť a oni zrazu nemajú žiadne podklady. Povedala, že 
nevie, či je ona v materskej škôlke alebo oni.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že si myslí, že tie podklady im mala dať ona a v prípade, že  
v septembri je audit spravený, tak nerozumie, prečo na októbrovom zastupiteľstve neriešili výročnú 
správu a správu audítorky. Povedala, že ona sa na to opýtala až v novembri na zastupiteľstve, či sa to 
bude riešiť, keď jej p. starostka napísala, čo bude ďalším bodom rokovania, tak povedala, že by mali 
brať do úvahy aj výročnú správu a správu audítorky. Povedala, že si myslí, že ten podnet by mal prísť 
od nich, že je potrebný tento bod rokovania, a nie od nej. 
P. Ing. Alena Hrušová povedala, že na FK to bolo 28.11 a nikto sa k tomu nevyjadril. 
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že im to povedala, keď už odchádzali a boli na odchode. 
Povedala, že sa jej hneď vtedy p. Holota opýtal, odkiaľ pôjdu peniaze.  
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P. Ing. Alena Hrušová povedala, že takú správu, ktorú p. audítorka dáva, je správe pre ňu a je medzi 
ňou a p. audítorkou, a nie medzi zastupiteľstvom a ňou. Povedala, že im nemala čo odovzdať, jedine 
to, čo je už vo výročnej správe. Povedala, že p. audítorka výročnú správu upravila na základe auditu 
a o tom, ako sa majú tie veci presunúť z bankových účtov, povedala p. Holotovi, keď už sa o to 
zaujímali, a jej to reprodukovala tak, že sa kľudne mohli zísť ešte pred Vianocami lebo ona nechce 
robiť nejaké rozruchy alebo prieky, ktoré sú u nás umelo vytvorené a taktiež p. audítorka povedala, že 
všetky „“ dva dva jednotky“, ktoré sú tam spomenuté, patria obci. Povedala, že tam nie je napísané, 
z ktorej to má ísť a že to nie je ich starosť, ale starosť p. audítorky, ktorá robí audit. Povedala, že 
nevie, či majú poslanci spísanú s obcou nejakú správu o audite, ktorú nám robia a majú všetky 
podklady. Povedala, že na to je tam p. audítorka a preto ju majú.  
P. Ing. Peter Dinga povedal, že by rád povedal niečo, aby sa nezabudlo, s čím boli poslanci 
konfrontovaní v minulosti. Povedal, že schvaľovať korekcie v RF vo výške 76 tisíc, nedvihol za to ruku, 
nebolo to nič príjemné. Povedal, že len preto chce teraz vedieť, odkiaľ tie peniaze pôjdu. Povedal, že 
je fakt, že po tých 3,5 hodinách na FK mal toho dosť a nechcelo sa mu ďalšiu vec otvárať. Povedal že 
tam základná otázka prišla, že len odkiaľ sa tie peniaze presunú. Povedal, že v tom človek chce mať 
len jasno, aby to už nemuseli riešiť, keby o 2 roky príde niekto s tým, že tie peniaze tam previesť ani 
nemali a že to nie je dobré.  
P. Ing. Alena Hrušová povedala, že nevie, prečo sa pýtajú jej, že ona má svoje kontrolné orgány, že 
má na to audítorku a kontrolórku. 
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že p. HK pred chvíľou povedala, že to ide z BÚ. Povedala, že 
keď im ekonómka minulý týždeň poslala tabuľku, tak na BÚ ku dňu 21.12 bolo 8 tisíc. Opýtala sa, ako 
tam zoberieme 10 tisíc.  
P. Ing. Alena Hrušová povedala, že všetky účty na „dva dva jednotkách“ sú účty obecného úradu a zo 
všetkých účtov je urobená správa, kde sa nehovorí o jednom účte, ale o sumáre.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že presne tak a v tej správe od p. audítorky jej prišlo, konkrétne 
v tom „fin. 1.12“, ktorú odosielala ekonómka po tej špeciálnej linke na ministerstvo, čo oni nevidia a ani 
nemajú vidieť, a tam je presne vypísané, kde ktoré veci neboli a kde zostali, na ktorom účte, a to 
konkrétne sumy. Povedala, že si to musí vypočítať a zistiť lebo oni nemôžu teraz zobrať z fondu opráv 
z jedenej, potom z druhej bytovky, aby prišli k sume 10 000€.  
P. Ing. Alena Hrušová povedala, že všetky zostatky na konci roka, k 31.12.2022, si zráta a vylúči si 
odtiaľ podľa zákona o rozpočtovaných pravidlách všetky veci, ktoré tam nemajú patriť. Povedala, že to 
je sumár a veci, ktoré sa odtiaľ vyčleňujú, sú tiež určité celky, a tam nie je napísané, ani od p. 
audítorky, čo má z akého účtu poslať. Povedala, že toho sa aj bude držať. 
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že presne ide o tú vetu, že z akého účtu to má poslať.  
P. starostka skonštatovala, že to vlastne ekonómka vyráta až vtedy, keď sa uzavrie celý rok. 
Povedala, že p. audítorka zistila vo svojej audítorskej správe, že máme na tých účtoch veci, ktoré tam 
nemajú podľa rozpočtových pravidiel byť. Povedala, že tie sa musia odtiaľ vylúčiť, a že je v  
kompetencii OZ presunúť tieto veci, ktoré sa majú vylúčiť do RF. Povedala, že teraz je otázka, či 
poslanci nechcú toto rozhodnutie spraviť na základe toho, že nemajú dostatok informácií.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že ona osobne nevie, odkiaľ by sa mali peniaze presunúť 
a prečo by mala odsúhlasiť, že do RF dávajú 10 tisíc, keď nevedia, komu ich zoberú. Povedala, že 
keď budú robiť ZÚ za rok 2022, že to bude zase niekde chýbať. Povedala, že ak ide o to, že musíme 
zobrať z viacerých účtov, tak musia vedieť, z ktorých. 
Prítomní o tom diskutovali.  
Starostka obce sa opýtala ekonómky, či ide audítorke o to, aby to schválili ešte tento rok.  
P. Ing. Alena Hrušová povedala, že ona dostala od p. audítorky takú úlohu, aby poslanci na základe 
jej audítorskej správy schválili navýšenie RF a viac informácii nedostala. Povedala, že ak to poslanci 
nechcú schváliť, nech každý povie, z akého dôvodu to nechce schváliť. 
Starostka obce sa opýtala poslancov, či na schválenie potrebujú viac informácií.  
P. Ing. Peter Dinga povedal, že áno.  
P. Rudolf Škriečka povedal, že jednajú o peniazoch obce a jednoznačne by si to mali vysvetliť na 
požadovanú úroveň, aby mali v tom všetci jasno.  
Starostka obce skonštatovala, že jediným východiskom je v tejto situácii počkať na to, kým to 
ekonómka vypočíta.  
P. Ing. Alena Hrušová odporučila, aby p. audítorke zavolal niekto s poslancov, aby mu to vysvetlila, 
o čo ide.  
P. Mgr. Daniela Kontinová požiadala p. HK, či by jej vysvetlila, ako to vypočíta a ako sa k tej sume 
dostanú. Povedala, že jediná jej správa je to, že so všetkým súhlasí a preto sa pýta, odkiaľ tie peniaze 
zoberú. Povedala, že od nej chce stanovisko, adekvátne tomu, prečo ZÚ nie je v poriadku, keďže ho 
brali na vedomie s tým, že sú zo všetkým stotožnení, nakoľko správa bola taká, že je to v poriadku, 
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tak nerozumie, prečo teraz v ZÚ za rok 2021 našli chybu, ktorú majú zase očisťovať. Povedala, že ak 
odsúhlasia len to, že presúvajú 10 000€ a RF, tak na konci roka im nebude zase sedieť záverečný 
účet na rok 2022, s ktorým sa zase budú naťahovať v budúci rok. Povedala, že jediné, čo chce, je 
vysvetlenie a áno, nie je ekonóm, ale nevie, kde zoberú tých 10 000€.   
P. Ing. Alena Hrušová povedala, že je tam vyše 10 rokov, prešla si troma audítormi a ona sa nimi musí 
vždy riadiť. Povedala, že takýto podnet dostala od audítora teraz prvýkrát a keby takéto podnety mala, 
tak ich rieši.  
P. Ing. Peter Dinga povedal, že to len riešia.  
Prítomní o situácii naďalej diskutovali.  
P. Ing. Alena Hrušová išla do kancelárie vytlačiť ďalší materiál, ktorý dostala od p. audítorky.  
Starostka obce navrhla, aby poslanci teda presun peňazí dnes neschválili a vrátili sa k tomu neskôr.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že ona za presun hlasovať nebude, ale ak sú s tým ostatní 
poslanci stotožnení, nech hlasujú, ako chcú. Povedala, že jediné, o čo jej ide je to, aby vedeli, odkiaľ 
sa peniaze presunú do RF.  
P. Ing. Alena Hrušová sa vrátila s dokumentom od audítorky, kde hovorí, že sú všetky „ dva dva 
jednotky“ a čo bolo k 31.12. 2021. Povedala, že je tam zostatok účtov spolu vyčlenených a trochu 
popísané, čo sa vyčleňovalo. Ďalej ukázala na rozdiel, ktorý vyšiel.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že je to z tej správy, kde jej audítorka vypísala konkrétne všetky 
tie účty, kde koľko je a keby si ekonómka zobrala výpisy BÚ k 31.12.2021, videla by zostatok, 
porovnala by si, koľko by mala mať na tých základných účtoch a vedela by presne, koľko z ktorého 
účtu pôjde.  
P. Ing. Mgr. Renáta Saková sa opýtala, prečo to rozoberajú oni, ako poslanci.  
P. Mgr. Daniela Kontinová odpovedala, že tomu sa presne čuduje aj ona, prečo to musí rozoberať ona 
a prečo tento podklad nepríde. Povedala jej, že by sa ona, ako HK, mala dohodnúť s ekonómkou obce 
a takýto podklad poslancom odovzdať a na základe toho nie je problém zdvihnúť ruku a odsúhlasiť 
presun peňazí.  
P. Ing. Mgr. Renáta Saková sa opýtala, či potrebujú presne vedieť, čo a ako sa účtuje, a z akého účtu.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že chce od HK stanovisko, z akého účtu a koľko presne sa bude 
do RF presúvať a na základe toho bude dvíhať ruku a hlasovať.  
Prítomní sa ďalej o situácii bavili.  
Z diskusie vyplynulo, že sumy, ktoré poslanci požadujú, bude ekonómka vedieť až po ukončení roka.  
P. Jaroslav Bača povedal, že ak to nie je problém spraviť po novom roku tak v tom nevidí žiadny 
problém. 
P. Rudolf Škriečka povedal, že každému ide o tom nájsť nejaký konsenzus a nemal by sa nikto cítiť 
ukrivdene, keď sa poslanci na niečo pýtajú.  
P. Ing. Alena Hrušová povedala, že ona to chce uzavrieť dnes a že ona im kľudne donesie zostatky na 
účtoch, vie im povedať presne aj fond opráv a zábezpeky. 
P. Janka Masárová povedala, že nech im donesie tie zostatky účtov, ak by sa mohli z nich dostať 
približne k tým sumám. 
P. Ing. Alena Hrušová išla po tieto dokumenty. Po chvíli dala poslancom dokument so zostatkami na 
všetkých účtoch a že im povie, čo k aktuálnemu dátumu vie vyčleniť. Povedala, že z nášho BÚ určite 
nemôžu vyčleniť nič, že tam určite niečo bude, ale teraz rýchlo nevie, potravinový účet je celý ich, že 
sociálny fond sa celý „mínusuje“, vo finančných zábezpekách v bytovke A sú zábezpeky vo výške 
2 803,27€ k tomuto dátumu a na to určite nemôže siahnuť, bytovka B sú zábezpeky vo výške 
7 903,86€, čoho sa tiež nemôže dotknúť, bytovka C má zábezpeky vo výške 6 276,41€. Povedala, že 
pokladňu zatiaľ nevie, ale z nej by tiež nemala nič vylučovať a účet ZŠ sa vylučuje celý, čiže sa ho 
nemôže dotknúť.  
P. Miroslav Stančík skonštatoval, že moc toho neostáva, čoho sa môže dotknúť. Opýtal sa, či môže 
presúvať peniaze len z bytoviek.   
P. Ing. Alena Hrušová povedala, že to vyzerá, že sú tam nejaké finančné prostriedky navyše.  
P. Miroslav Stančík povedal, že sú tam veľké rozdiely oproti tomu, čo diktovala.  
P. Ing. Alena Hrušová povedala, že áno a že tie patria obci.  
P. Janka Masárová povedala, že tam sa stala tá chyba.  
Prítomní opäť diskutovali. 
Medzičasom prišiel p. Ing. Holota, ktorý povedal, že to on bol ten, kto volal audítorke, nakoľko tomu 
nerozumel. Povedal, že je to vec, ktorá s rozpočtom v podstate má aj nemá súvislosť lebo ide o RF. 
Povedal, že ide o fond, čiže sa len presunú peniaze z nejakých iných fondov na ten rezervný. 
Povedal, že keďže k tomu nemal žiadne materiály a nebolo mu jasné z toho, čo ekonómka poslala, že 
odkiaľ sa má čo preúčtovať, nakoľko je to len účtovná záležitosť.  
P. Ing. Alena Hrušová povedala, že by bola rada, keby to k 31.12 aj bolo prevedené.  
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P. Ing. Jaroslav Holota sa jej opýtal, či to má teda už vyčíslené, čo kam pôjde.  
Povedala, že práve vytlačila k dátumu 27.12 zostatky na účtoch a že vie zhruba povedať, čo sa asi tak 
vyčleňuje.  
P. Ing. Jaroslav Holota povedal, že to nemôže byť tak že „čo sa asi tak vyčleňuje“, ale musí to byť 
úplne presne. 
P. Ing. Alena Hrušová povedala, že úplne presne vie, že finančné zábezpeky poslancom povedala 
a z BÚ to ešte všetko vyrátané nemá. 
P. Ing. Jaroslav Holota povedal, že pokiaľ to nemá vyrátané tak nevie, nakoľko to musí byť úplne 
presne.  
P. Ing. Alena Hrušová povedala, že je to presne 10 280€ a ona si myslí, že už len keď sa na to 
pozerali, tak je úplne zrejmé, odkiaľ tie peniaze pôjdu. 
P. Ing. Jaroslav Holota povedal, že audítorka sa vyjadrila v tom zmysle, že to nie je vec, ktorá by 
ponáhľala, že pri najbližšom riadnom zastupiteľstve, keď sa bude schvaľovať záverečný účet, tak to 
môže byť chválené aj vtedy, nakoľko je to len účtovná záležitosť. Povedal, že sa audítorka vyjadrila aj 
v tom zmysle, že ona už nemá tie presné čísla, ale že tie presné čísla sa dajú vyčísliť z výročnej 
správy lebo tú výročnú správu ona upravovala tak, že chyby, ktoré ona zistila, tak to priamo do tej 
výročnej správy uviedla. Povedal, že tým pádom čísla vo výročnej správe nekorešpondujú s číslami, 
ktoré vlastne uvádzajú oni v oficiálnych výkazoch a rozpočte, a je potrebné to zosúladiť. Povedal, že 
tam, keď si porovnajú rozpočet s výročnou správou, tak čísla, kde sú rozdiely, sa presne dá 
vydedukovať to, že odkiaľ a z akých fondov sa majú presunúť peniaze do RF. Povedal, že on na to 
nemal čas a čakal, že im niečo také poskytne ona, ako ekonómka.  
P. Ing. Alena Hrušová povedala, že jediné podklady, k čomu p. audítorka prišla, čo sú všetky „ dva 
dva jednotky“ obecného úradu a všetky vyčlenenia k 31.12.2021 poskytla a na tom je vidieť ten 
rozdiel, ktorý je treba presunúť do RF.  
Ďalej prítomní diskutovali.  
P. Ing. Jaroslav Holota skonštatoval, že to poslanci nemusia do konca roka nutne schvaľovať. 
P. Ing. Alena Hrušová povedala, že jej audítorka povedala, že to môžu chváliť už teraz pred 
Vianocami, ale že nemusia.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že to mohli kľudne riešiť v júni, keď 1.6 mala tento papier a 14.6 
schvaľovali záverečný účet. Povedala, že to mohli riešiť skôr, a nie cez Vianočné sviatky.  
P. Janka Masárová povedala, nech po novom roku účtovníčka obce vypracuje papier, kde napíše 
presné sumy, z ktorých účtov pôjdu do RF a toto predloží na FK, aby sa takýmto veciam vyhýbali na 
zastupiteľstvách lebo sa ľudia z toho zbytočne radujú a smejú, že sa dohadujú ako „baby na trhu“. 
Povedala, že by mali konečne nájsť nejakú spoločnú nôtu. 
P. Ing. Alena Hrušová ironicky povedala, že je strašne rada, že má takých poslancov, ktorí jej 
zadávajú úlohy, a že je strašne rada, že tam má p. HK, ktorá jej tak strašne kryje chrbát lebo toto 
všetko mala vysvetľovať ona, že je rada za poslancov, ktorí na ňu tak tlačia a pritom má ona 
audítorskú správu a všetko rieši.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že to nie je jej chyba, nakoľko v pláne HK je stanovisko a opýtala 
sa, prečo jej ho nenapísala, že sa na ňu mala obrátiť a mala ti ho napísať.  
P. Janka Masárová povedala, že to nepovedala preto, že jej chce zadávať úlohy, ale chcela len to, 
aby to bolo logicky pre nich vysvetlené, aby to pochopili a mohli to odsúhlasiť alebo zaujať stanovisko.  
P. Ing. Jaroslav Holota povedal, že to nie je len pre nich, ako laikov, ale aj pre účtovníctvo tejto 
účtovnej jednotky, nakoľko účtovníčka obce na to potrebuje podklad predtým, než to pôjde robiť 
účtovne.  
P. Ing. Alena Hrušová povedala, že jej to s audítorkou stačí, čo majú a že sa jej zdá, že až moc 
poslanci zasahujú do účtovníctva. 
P. Ing. Jaroslav Holota jej povedal, že to nie je zasahovanie do účtovníctva a že oni len chcú, aby 
robila veci tak, ako sa majú a keďže to ona sama neurobila, tak ju niekto usmerňovať musí.  
P. Ing. Alena Hrušová povedala, že je to prvé upozornenie od audítora, ktoré za posledných 12 rokov 
mala a že takú správu ešte v živote nerobila a ani nedostala. 
P. Ing. Jaroslav Holota povedal, že nevie, kde je problém vyčísliť rozdiel medzi jednotlivými 
konkrétnymi položkami. Povedal, že to nie je vyčíslenie rozdielov, ale len celková suma.  
P. Ing. Peter Dinga povedal, že by mala ekonómka obce pochopiť aj ich, že vysvetlené to musí byť 
a rád by to videl, konkrétne v ktorých položkách sa to bude presúvať lebo toto je aj dokument, čo 
pôjde v ZÚ pre ľudí a oni uvidia tie ponížené stavy. 
P. Ing. Alena Hrušová povedala, že ide o to, že oni to mali len schváliť a ona to mala celé zaúčtovať, 
a oni majú len tú povinnosť. 
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že nerozumie tomu, čo jej má schváliť.   



Zápisnica OZ Vaďovce          
           Strana 6 z 6 

Podpisy overovateľov:      

Prítomní opäť diskutovali a zhrnuli, že chcú poslanci vedieť od ekonómky obce presné sumy a účty, 
odkiaľ bude financie presúvať do RF.  
Starostka obce navrhla uznesenie, že OZ schvaľuje celoročné hospodárenie za rok 2021 navýšené o 
sumu 10 220,18 €, navrhnuté audítorom po spracovaní auditu za rok 2021, na tvorbu rezervného 
fondu.  
 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 7 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 0 
Proti: 0 
Zdržal sa: 7 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Michal Držík, p. Mgr. Daniela 
Kontinová, p. Janka Masárová, p. Miroslav Stančík, p. Rudolf Škriečka 
 
Starostka obce skonštatovala, že uznesenie nebolo schválené a že sa touto témou budú zaberať 
budúci rok na najbližšom zasadnutí OZ. Zároveň požiadala FK, aby si to tam všetko ozrejmili aj s p. 
HK, ktorá podá k tomu stanovisko, aby sa to uzavrelo.  
Prítomní diskutovali o termíne zasadnutia FK a p. Ing. Holota povedal, že presun peňazí stačí schváliť 
spolu so ZÚ.  
 

K bodu č. 5 

Starostka obce poďakovala prítomným za účasť a ukončila zasadnutie.  
 
 
 
 
 
Zástupca starostu : p. Janka Masárová 
Overovateľ     : p. Janka Masárová, p. Miroslav Stančík 
Zapisovateľ     : p. Ing. Nina Masárová 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Alžbeta Tuková 
        starostka obce Vaďovce   


